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Geachte leden, 

De eerste maanden van 2025 zijn inmiddels voorbij. We hebben als VBD een enquête verstuurd, waar 

74 leden op hebben gereageerd. Wij danken hen hiervoor. De uitkomsten zijn te vinden op onze 

website. De positieve feedback over de regiodagen en de nieuwsbrief motiveren ons om deze 

initiatieven voort te zetten. 

Op 15 februari jl. hielden wij onze algemene ledenvergadering, waarin Ron Jedema ons bijpraatte over 

het gebrek aan spelregelkennis bij veel goed opgeleide bridgers. Zie ook verder in deze nieuwsbrief. 

De ALV werd goed bezocht, met meer dan 30 deelnemers, en vond plaats op een uitstekende locatie 

van Bridgeclub Doorwerth, waarvoor onze dank uitgaat naar Saskia Hermans. Bij binnenkomst 

werden we getrakteerd door Sietze van de Honing ter gelegenheid van het 50-jarig jubileum van zijn 

BridgeDocentenopleiding. Ook namen we afscheid van onze penningmeester Eddie Gnirrep, die vijf 

jaar lang zijn functie vervulde, en benoemden Kees Goetstouwers als onze nieuwe penningmeester 

(zie elders in deze nieuwsbrief voor een beknopte persoonsbeschrijving). 

Wat betreft de financiën: we hebben 2024 succesvol afgesloten en de begroting voor 2025 is 

goedgekeurd zonder voorzien verlies. De contributie blijft € 15,00. We plannen in 2025 wederom vier 

regiobijeenkomsten op verschillende locaties in Nederland. Verdere informatie over data en locaties 

volgt via onze website en nieuwsbrief. We hopen op een grotere opkomst dan in 2024, toen gemiddeld 

22 leden aanwezig waren. 

Volgend jaar (2026) vieren we ons 30-jarig jubileum als VBD. De viering wordt in commissieverband 

voorbereid en vormgegeven. Suggesties voor de invulling van deze gebeurtenis zijn uiteraard altijd 

welkom. 

Wij wensen u veel leesplezier! 

Wim Kemps,  

Voorzitter 
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Terugblik ALV 

Het bestuur was verheugd dat er een goede opkomst was en dat inmiddels de bezetting weer voltallig 

is. 

Daarnaast is met de NBB-directie afgesproken elkaar twee keer per jaar te treffen. Dit jaar wordt 

verwacht dat er meer informatie komt over de beoogde opleidingskwalificatiestructuur in de sport, 

specifiek voor bridge. Onze focus zal liggen op het vinden van een passende kwalificatie voor onze 

actieve docenten. De NBB worstelt momenteel met de kwaliteit van de op hun website vermelde 

docenten, waarbij sommige personen geen actieve docenten meer zijn. Het advies is om je af te 

melden als je geen actief docent meer bent. 

De conceptnotulen van de ALV zullen binnenkort worden gepubliceerd op de site. 

Na een heerlijk verzorgde lunch hebben we een leuke bridgedrive gehad met een schema waarin 

iedereen op individuele basis met veel plezier aan heeft deelgenomen. In het bijzonder een woord van 

dank aan Marcel voor de geweldige organisatie. 

Voorstellen: Nieuwe Penningmeester 

Graag stel ik me aan jullie voor als de nieuwe penningmeester van de VBD. 

Mijn naam is Kees Goetstouwers, ik ben 65 jaar oud, getrouwd met Mary en trotse vader van drie 

dochters. Oorspronkelijk kom ik uit Sprundel, West-Brabant, maar sinds mijn studie aan de TU 

Eindhoven heb ik op verschillende plekken gewoond. Inmiddels zijn we neergestreken in Beuningen, 

Gelderland. 

Mijn loopbaan begon bij Stork, waar ik tien jaar werkte, voordat ik als freelancer aan de slag ging als 

projectmanager in de IT en logistiek. In 2003 maakte ik de overstap naar de kinderopvangorganisatie 

die Mary in 1996 was gestart. Na de verkoop van ons bedrijf in 2019 genieten we samen van onze 

vrije tijd. 

Bridge speelt hierin een grote rol. Sinds ik rond 2010 met deze mooie sport begon, ben ik steeds 

actiever geworden. Inmiddels ben ik wedstrijdleider, arbiter, lid van de technische commissie van twee 

clubs, voorzitter van BC Vier Harten in Hernen en mede-wedstrijdleider van Bridgedrive Beuningen. 

In 2023 startte ik met de opleiding tot bridgedocent, en begin 2024 behaalde ik mijn examen. Op dit 

moment doe ik mijn eerste ervaring op als bridgedocent. 

Ik kijk ernaar uit om als penningmeester bij te dragen aan de Vereniging van Bridgedocenten en hoop 

velen van jullie binnenkort te ontmoeten! 

Met vriendelijke groet, 

 

Kees Goetstouwers 

 

Didactiek 

Tijdens de ALV heeft Hans Aarts, een van onze actieve leden, melding gemaakt dat hij een aantal apps 

heeft ontwikkeld die mogelijk voor ons allemaal nuttig en bruikbaar zijn.  Deze zijn via de Appstore te 

downloaden. De responsebox is met name goed bruikbaar bij het geven van een cursus. De 

BridgePBNGenerator is handig om spelverdelingen te genereren, die gebruikt kunnen worden als 

input voor een schudmachine. 

 

 

 



 

Tijdens de ALV hebben we een interessante presentatie gehad van Ron Jedema over de introductie van 

spelregels bij de beginnende bridger. Deze is voor iedereen beschikbaar en staat inmiddels op de 

website van de VBD, klik hier 

Mededelingen: 

Indien mensen ideeën hebben om te delen en/of ervaringen willen delen met betrekking tot 

het geven van de bridgecursussen horen we dat natuurlijk graag.  Voel je vrij om deze te 

mailen naar info@bridgedocent.nl  

Adverteerders 

 

 

 

 

 
 

 

Heeft u vragen over deze nieuwsbrief dan kunt u zich wenden tot de redactie: 

 

info@bridgedocent.nl 

De Vereniging van Bridgedocenten is opgericht in 1991 

De VBD telt circa 300 leden 

Voor meer informatie zie onze website bridgedocent.nl 
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